
 

 Intern gebruik 

Agendavoorstel Ambtelijk Overleg Verwerking olieproductiewater 

Schoonebeek 

Vergadering: dinsdag 28 maart 2023, 14.00 – 15.00  

Genodigden: 

 Ministerie EZK mijnbouwbeleid – Voorzitter  

  Ministerie EZK mijnbouwbeleid – Vice Voorzitter  

 Ministerie EZK mijnbouwbeleid – Vice Voorzitter  

 Ministerie EZK mijnbouwvergunningen 

 Ministerie EZK mijnbouwvergunningen 

 Gemeente Emmen 

 Gemeente Coevorden 

  

 Provincie Drenthe 

 Waterschap Vechtstromen 

 NAM - Projectleider 

 NAM - Vergunningen 

 NAM - Omgevingsmanager  

 

Voorgestelde Agendapunten: 

1. Opening; verslag vorig overleg (onder punt 1: betreft raadscommissie van Emmen; onder 
punt 2: Ook de gemeente Emmen geeft haar advies na die van Sodm en TNO)  
 

 

2. Terugkoppeling Bestuurlijk overleg: stavaza reflectiebrieven gemeente, 
ondersteuning enquête Dorpsbelangen. 
Wanneer kan EZ de reflectie verwachten? Deze reflectie wil EZK meenemen in de 
kamerbrief die is toegezegd tijdens commissiedebat.  
Er wordt gewacht tot de komende raadvergadering met een brief naar het ministerie vanuit 
Emmen. Rond 1 april zal dit zijn. De brief is openbaar momenteel omdat het naar de raad 

gegaan is, maar mogelijkheid is dat deze nog aangepast wordt. Een journalist heeft al 
vragen gesteld, maar er is geen artikel verschenen nog. 
Vorige week heeft Coevorden raadsvergadering gehad. Hier is een motie ingediend. Op 
basis daarvan zijn nog aanpassingen gedaan en het is vanmorgen vastgesteld in college 
dus volgende week bij het ministerie. Als het naar de raad gestuurd is, is de brief ook 
openbaar. In zowel de brief van Emmen als Coevorden het verzoek om 

afsprakenkader/ontzorgtafel breder toe te lichten (bijvoorbeeld delen met raadsleden en in 
JaKnikker). 
 
Enquête Dorpsbelangen 

Gemeente wil mogelijk faciliteren (financieel ondersteunen en manier van verspreiden 
bijvoorbeeld) in uitzetten enquête. Er moet uitgezocht worden hoe en dit wordt volgende 
week besproken. Momenteel is niet duidelijk wie initiatiefnemer is en wat het doel is. 

Gemeente wordt geen mede initiatiefnemer. 
 
Actie EZK: Contact met woordvoering SMB opnemen mbt beeldvorming omtrent draagvlak 
uitleg, omdat nu bij sommige bewoners beeld bestaat dat het niet doorgaat als er geen 
draagvlak is.  
 
 

3. Terugkoppeling Commissiedebat en toezeggingen mbt Schoonebeek 
 
Genoemd dat de bestaande vergunningen voor oliewinning niet ter discussie staan en dat 
de omgeving vroegtijdig geïnformeerd wordt. Er moet duidelijker gecommuniceerd worden 
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wat waar vastgelegd wordt en wat deelnemers van klankbordgroep ondertekenen en met 

welk idee (nu zorgen dat men niet heel Schoonebeek vertegenwoordigt). Ook nog andere 
vragen die momenteel spelen: Hoe wordt omgegaan met afspraken met individuele 
inwoners. Hoe kunnen we het afsprakenkader borgen. 
 
Actie EZK: link delen debatgemist 

Commissiedebat Contourennota aanpassing Mijnbouwwet | Debat Gemist 

(tweedekamer.nl) 

Stukken Commissiedebat Contourennota aanpassing Mijnbouwwet | Tweede Kamer der 

Staten-Generaal 
 

 

4. Vergunningen SBK: laatste stavaza en overlegstructuur 

 

Mer beoordelingsbeslissing wordt binnenkort genomen. Er wordt gewerkt aan tekst en 
uitleg voor op de website.  
 

5. Voorbereiden Ontzorgingstafel # 12 (20 april) 
 

 gaat een overleg plannen mbt uitwerking (rechts)vorm uitvoeringsfase 

afsprakenkader et de gemeenten,  en  zodat dat besproken kan worden met de 
ontzorgtafel. 

 heeft na ingekomen reacties op eindconcept extra tafel met alleen de deelnemers (1ste 
ring) > 4 april  
 

6. W.v.t.t.k. 

- Talkshow De Staat van Drenthe van RTV Drenthe (30 maart) 
 wordt hier geïnterviewd over het afsprakenkader. 

- Vergaderreeks van dit overleg loopt vandaag af. Actie:  zal een nieuwe reeks 
inplannen. 

- NAM gaat extra informatiemomenten vervolg geven. Iedere eerste dinsdag van de 
maand. 

- EZK heeft van  het verzoek gekregen voor meer 

informatiebijeenkomsten, omdat de informatie naar zijn idee te eenzijdig geweest is  
>> omdat we alle onderwerpen belicht hebben en verschillende partijen uitgenodigd 
hebben om hun verhaal te doen zien we momenteel de meerwaarde hier niet van. Als 
we bij volgende stap in vergunningsproces komen is het misschien wel een goed 
moment (dat is een standaard stap in een procedure). 
 




